
در آســتانه داربی پایتخت، تنش ها در 
به اوج خود رسیده  اردوی اســتقلال 
و اختلافات میان مدیران و ســرمربی 

آبی ها آشکار شده است.
به گزارش فوتبال 360، اســتقلال کار خود 
در فصل جدید را با برد مقابل شمس آذر در 
قزوین آغاز کرد اما بعد از پیروزی لحظه آخری 
آبی ها برابر یشمی پوشان، شرایط ویژه ای بر 
اردوی آبی ها حکم فرما شــد؛ چرا که آن ها 
در لیگ برتر برابر ملــوان بندرانزلی متوقف 
شدند، مقابل اســتقلال خوزستان شکست 
خوردند و در جدال با نســاجی مازندران هم 
شاگردان جواد نکونام هم نتوانستند بیشتر از 
یک امتیاز به دســت آورند تا ماحصل تلاش 
اســتقلالی ها در 4 بازی شان در فصل جدید 

لیگ برتر تنها 5 امتیاز باشد.
آبی پوشــان پایتخت در لیگ نخبگان آسیا 
البته شرایط متفاوتی را تجربه کردند و اولین 
گام را توانستند با برد 3 بر صفر برابر الغرافه 
به پایان ببرند. پیش از شــروع فصل جدید، 
تصور می شد با توجه به تغییر و تحولات رخ 
داده در ساختار مدیریتی باشگاه استقلال و 

روی کار آمدن مدیرانی که به نظر همسو با 
جواد نکونام هستند، شرایط اردوی استقلال 
پایدار باشــد و روند موفق آبی هــا در بازار 
نقل وانتقالات تابســتانه و جذب ستاره های 
پرشمار نشان می داد که وضعیت در اردوی 

استقلال مطلوب است.
بهانه گیری های ناتمام جواد

جواد نکونام هر چقدر مربی کاربلد و بادانشی 
از »بهانه گیری« هایش به  باشــد، نمی توان 
عنوان نقطه تاریک کارنامه کاری او یاد نکرد؛ 
چرا که ســرمربی اســتقلال که در تیم های 
مختلف از جمله نســاجی، فولاد و استقلال 
بارها با مدیران باشــگاه دچار تنش شــده و 
به نظر می رســید که بعــد از برکناری علی 
خطیر، اختلافات نکونام با مدیران استقلال 
حل وفصل شــده باشــد اما در فصل جدید 
هم اختلافات ســرمربی آبی ها بــا مدیران 
باشــگاه استقلال و حتی مسئولان هلدینگ 

خلیج فارس پابرجا است.
نکونام با وجود جذب ستاره هایی مانند سامان 
فلاح، رامین رضاییان، محمدحسین اسلامی، 
گائل کاکوتا و دیدیــه اندونگ، در تازه ترین 

مصاحبه اش مدعی آن شــده که 2 بازیکن 
موردنظرش را جــذب نکرده اند و همچنین 
نسبت به وضعیت عدم تکمیل کادرفنی اش 
معترض است؛ چرا که گفته می شود با توجه 
به رقم درخواســتی یوسو سســما، مدیران 
باشــگاه اســتقلال مخالف ادامه همکاری با 
این مربی بدنساز هستند و همین مسئله به 
چالشی جدید میان نکونام و مسئولان باشگاه 

استقلال تبدیل شده است.
رفتارهای آماتور مدیران استقلال!

نکونام هر چقدر به ســهم خود در به وجود 
آمدن حواشــی اخیر مقصر باشد، نمی توان 
سلسله اشتباهات مدیران و مسئولان باشگاه 
استقلال را نادیده گرفت. جنجالی ترین اشتباه 
فرشید سمیعی بدون شک به نشست خبری 
روز گذشته رقم خورد؛ جایی که او خود عقب 
نشست و داوود حقدوست، مشاور عالی خود 
را به نشستی خبری فرستاد تا صحبت های 
تندی را علیه وضعیت کنونی آبی ها به زبان 
آورد و حقدوســت در صحبت هــای خــود 
چراغ خامــوش حملات تندی را علیه نکونام 

انجام داد.

احمد شــهریاری هم که به عنوان نماینده 
تام الاختیار هلدینگ خلیج فارس در باشگاه 
استقلال مشــغول فعالیت است، اشتباهات 
سریالی پرشماری انجام داده است؛ از جذب 
بدون ضابطه دو بازیکن بوسنیایی تا مذاکرات 
جنجالی با پتِِف برای جانشینی جواد نکونام. 
آنچه واضح اســت اینکــه تام الاختیار بودن 
شهریاری باعث شده تا او برخی اقدامات خود 
را بدون هماهنگی مدیران باشــگاه استقلال 
انجام بدهد و حواشــی روز گذشته از جمله 
نشســت خبری داوود حقدوست، مصاحبه 
جنجالی جواد نکونام، ممنوع المصاحبه شدن 
مدیران باشــگاه استقلال از سوی سمیعی و 
سپس حمایت شــهریاری از نکونام و حمله 
چراغ خاموش به ســمیعی نشان می دهد که 
تنش ها در اردوی استقلال در آستانه داربی 

پایتخت به اوج خود برسد.
سمیعی ناک اوت می شود یا نکونام؟

جــواد نکونــام فصــل گذشــته بعــد از 
فرازوفرودی های پرشــمار موفق شــد علی 
خطیــر را از ســاختار مدیریتی اســتقلال 
کنــار بزند و اعضای هیات مدیره باشــگاه را 
برای برکنــاری خطیر همراه خود کرد. حالا 
در آســتانه داربی، زمزمه ها درباره احتمال 
برکناری فرشــید ســمیعی از مدیرعاملی 
استقلال به اوج خود رسیده و از سوی دیگر، 
مباحثی درباره برکناری احتمالی جواد نکونام 
به میان آمده اســت و باید دیــد تا روز بعد 
از داربی، سمیعی کرسی مدیرعاملی خود را 
از دست می دهد یا دوره حضور نکونام روی 

نیمکت استقلال به پایان می رسد.
آنچــه به نظــر می آید با توجه به حواشــی 
به وجود آمده، تغییرات در ســاختار باشگاه 
استقلال قطعی است و باید دید بعد از داربی، 
ساختار مدیریتی باشــگاه تغییر می کند یا 
تغییــر و تحولات به ســراغ کادرفنی آبی ها 
می آید. از ســوی دیگر، با توجه به تغییرات 
به وجود آمــده در ســاختار دولت، احتمال 
جابه جایی ها در ساختار هلدینگ خلیج فارس 
و پایان دوره فعالیت احمد شهریاری در این 
هلدینگ هم دور از ذهن نیســت و باید دید 
در هفتــه پیش رو چه تغییراتی در باشــگاه 

استقلال انجام خواهد شد.

بــا تصمیم اعضــای هیات رییســه 
کنفدراســیون ورزش ناشنوایان آسیا، 
میزبانی بازی های آسیایی ناشنوایان به 
دلیل اســتقبال کم تیم های خارجی از 
ایران گرفته شــد و مالزی میزبان این 

رقابت ها شد.
محمد پرگر در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: 
قرار بود بازی های آســیایی ناشنوایان از 25 
مهر تا ۱0 آبان برای نخستین بار به میزبانی 
کشورمان برگزار شود که متاسفانه به دلیل 
استقبال پایین تیم های خارجی برای شرکت 
در این بازی ها، میزبانــی این رقابت ها پس 
از جلســه فوق العاده اعضای هیات رییســه 
کنفدراسیون ورزش ناشنوایان آسیا از ایران 
گرفتــه و  مالزی به عنــوان میزبان جدید 

معرفی شد.
وی درباره زمان جدید برگزاری این رقابت ها، 

گفت: بازی های آسیایی ناشنوایان قرار است 
۱0 تــا ۱۸ آذر در کوالالامپور مالزی برگزار 
شود که از فردا دوشنبه برای حضور کشورها 

در این بازی ها اعلام رسمی خواهیم کرد.
رییس کنفدراســیون ورزش ناشنوایان آسیا 
تصریح کرد: وزیر ورزش از ما درخواست کرد 
که این بازی ها را به مدت یک سال به تعویق 
بیندازیــم تا میزبانی را از دســت ندهیم اما 
چون سال آینده المپیک ناشنوایان را پیش 
رو داشــتیم امکان تعویق یکساله مسابقات 
وجود نداشت. البته فدراسیون ناشنوایان نیز 
در این زمینه حمایت لازم را از ما نداشت و 
خواســتار لغو و یا به تعویق انداختن بازی ها 

بود.
پرگــر در پاســخ به ایــن پرســش که با 
گرفتن میزبانی از ایــران آیا تصور می کنید 
کنفدراســیون ورزش ناشنوایان آسیا دوباره 

میزبانــی بازی های آســیایی و جهانی را به 
ایران بدهد یا خیر؟ تاکید کرد: شرایط با این 
وضعیت برای ایران سخت شد و بعید می دانم 

کنفدراسیون ورزش ناشنوایان آسیا دیگر به 
همین راحتی میزبانی بازی های آســیایی یا 

جهانی را به ایران بدهد.

منتظر جدایی حداقل یک نفر باشید

نکونام،سمیعیوشهریاریدرنزاعیبیسابقه

ایران میزبانی بازی های آسیایی ناشنوایان را از دست داد

بازگشت کریم باقری به پرسپولیس

یک مقام آگاه به ایســنا اعلام کرد که مشــکل کریم باقری برای بازگشت به 
فوتبــال حل شــده و او به زودی می تواند روی نیمکــت یکی از تیم های لیگ 

برتری بنشیند.
با پایان لیگ بیســت ودوم فوتبال ایران، کریم باقری به دلیل برخی مشکلات 
نتوانســت به همکاری خود با پرســپولیس ادامه دهد و از این باشگاه جدا شد 
اما حالا با حل شدن مشکلش احتمالا به زودی به کادر فنی پرسپولیس اضافه 

خواهد شد.
مدیران باشگاه پرسپولیس از طریق نهادهای ذی ربط پیگیر حل مشکل کریم 
باقری هســتند و بخش زیادی از مشــکل حل شده و به زودی او به کادر فنی 

پرسپولیس اضافه خواهد شد.
پرسپولیســی ها در حالی به دنبال حل مشکل کریم باقری هستند که باشگاه 

تراکتور نیز خواهان حضور او روی نیمکت این تیم است.

داربی ۱۰۴ بدون حضور بانوان

مسئولان سازمان لیگ در نشستی با شورای تامین اراک درباره تعداد تماشاگران 
در داربی ۱04 تصمیم گیری خواهد شد.

به گزارش ایسنا با اعلام سازمان لیگ، داربی ۱04 تهران روز چهارشنبه هفته 
جاری در ورزشــگاه امــام خمینی اراک برگزار خواهد شــد. میزبان این بازی 

استقلال است.
قرار است مسئولان سازمان لیگ در نشستی با شورای تامین اراک درباره تعداد 

تماشاگران و حضور بانوان تصمیم گیری کنند.
به دلیل ممکن نبودن تفکیک سکوهای ورزشگاه بین هواداران خانم استقلال و 

پرسپولیس، احتمال دارد این داربی بدون حضور بانوان برگزار شود.
هم چنین گفته می شود ۸000 بلیت به هواداران در این دیدار فروخته خواهد 

شد. این ورزشگاه نزدیک به ۱2 هزار نفر گنجایش دارد.

نگرانی ازبکستانی ها از مصدومیت ارونوف

یکی از سایت های ازبکستانی با بازتاب مصدومیت وینگر تیم فوتبال پرسپولیس 
از ابراز نگرانی اهالی فوتبال این کشور برای دیدار های ملی این کشور خبر داد.

به گزارش  مهر، تیم های فوتبال پرســپولیس و آلومینیوم در هفته پنجم لیگ 
برتر به مصاف هم رفتند که این بازی با برتری دو بر صفر شــاگردان گاریدو به 
پایان رسید تا سرخ ها با روحیه ای مضاعف خود را آماده بازی با استقلال کنند.

در اواخر نیمه اول این بازی »اوستون ارونوف« وینگر ازبکستانی پرسپولیس با 
مصدومیت رو به رو و از زمین بازی خارج شد و هنوز تکلیف حضور او برای بازی 
با استقلال مشخص نیست. سایت ازبکستانی »gazetabirja« در این رابطه 
نوشت: هنوز مشخص نیست که این مصدومیت چه مدت ارونوف را از میادین 
دور خواهد کرد، اما برخی خبرنگاران نگران هســتند که او نتواند در مسابقات 
ملی ازبکستان در ماه اکتبر شرکت کند. این موضوع می تواند تأثیر قابل توجهی 

بر برنامه های تیم ملی ازبکستان داشته باشد.

فوتبال

تلاش فدراسیون کشتی برای اخذ روادید آلبانی

فدراسیون کشــتی از طریق وزارت امور خارجه کشورمان پیگیر صدور روادید 
اعضای تیم های ملی کشتی آزاد و کشورمان برای حضور در پیکارهای جهانی 

در آلبانی است.
به گزارش ایرنا، رقابت های اوزان غیرالمپیکی کشــتی آزاد و فرنگی و امیدهای 
جهان روزهای 30 مهر تا 6 آبان ماه امسال در تیرانا پایتخت کشور آلبانی برگزار 
خواهد شــد. سال گذشته نیز آلبانی میزبان رقابت های زیر 23 سال جهان بود 

که متاسفانه به اعضای تیم های کشتی آزاد و فرنگی ایران روادید داده نشد.
فدراسیون کشتی با توجه به این موارد از ماه ها پیش رایزنی هایی را برای تسهیل 
صدور روادید قهرمانان ایران انجــام داد که یکی از این اقدامات دیدار علیرضا 
دبیر رئیس فدراسیون کشتی در حاشیه کسب سهمیه المپیک در استانبول با 
پریزرنی رئیس فدراسیون کشتی آلبانی بود. البته پیش از این نیز علیرضا دبیر 
رئیس فدراسیون کشتی کشورمان در همین رابطه مذاکراتی را با نناد لالوویچ 
رئیس اتحادیه جهانی کشــتی در خلال پیکارهــای جهانی 2023 بلگراد نیز 
داشــت. با نزدیک شدن به زمان مسابقات امیدهای جهان، فدراسیون پیگیری 
لازم را از طریق وزارت امور خارجه کشورمان و اتحادیه جهانی کشتی آغاز کرده 
و امید می رود این تلاش ها در نهایت به صدور روادید ملی پوشان کشتی آزاد و 
فرنگی منجر شود. روابط خوب عیرضا دبیر با اتحادیه جهانی کشتی و دیدار وی 
با مسئولان ورزش آلبانی این امید را ایجاد کرده که تیم های ملی کشتی آزاد و 

فرنگی کشورمان با نفرات کامل به این رقابت ها اعزام شوند.
پویــا دادمــرز، ایمان محمــدی، محمدرضا و محمدعلــی گرایی و همچنین 
رضــا مومنی، امیرمحمــد یزدانی، محمد نخودی و کامران قاســمپور اعضای 
 تیم هــای ملــی کشــتی فرنگــی و آزاد اوزان غیرالمپیکــی را در پیکارهای 

جهانی تشکیل می دهند.

کشتی

اولویت ساخت ورزشگاه ۱۱۰ هزار 
نفری است

گروه ورزشــی - محمد حسین یزدی:   احمد دنیامالی 
پس از بازدید از مجموعه ورزشی تختی اظهار کرد:  در نظر 
داریم با کارهایی که انجام شــده و می شود و تایید ناظران، 
چند بازی در این مجموعه ورزشــی برگزار شــود. ۱4 مهر 
پرسپولیس با چادرملو بازی دارد و یک آبان هم استقلال در 
لیگ نخبگان آسیا بازی خواهد داشت که سازمان لیگ برای 
برگزاری این دو بازی در این ورزشگاه در صورت تایید ناظران 
در حال برنامه ریزی است. وی افزود: تلاش ما این است که 
ورزشگاه هایی که برای لیگ برتر، لیگ یک و بازی های ملی 
داریم را آماده کنیم و در ادامه با باشگاه ها وارد مذاکره شویم 

و نگهداری و امور مربوط به آن را به باشگاه ها واگذار کنیم.
او تاکید کرد: این به آن معنا نیست که وقتی ما ورزشگاه ها 
را به باشــگاه ها واگذار کردیم، دیگر مســئولیتی نداشــته 
باشــیم. در هر صورت وزارت ورزش و جوانان در این زمینه 
مســئولیت دارد و امیدوارم تحت نظــارت وزارت خانه این 
واگذاری صورت گیرد. ورزشــگاه تختی هم ظرفیت خوبی 
دارد و 30 هزار تماشــاگر می تواند در این ورزشگاه حضور 
پیدا کند. در بازدیدی که داشــتیم، در آینده از ظرفیت این 
ورزشگاه بیشتر استفاده خواهیم کرد. دنیامالی در خصوص 
امکانات و دسترســی هایی که برای ورزشگاه تختی در نظر 
گرفته شده است، گفت: سه ورودی برای بانوان و تیم مهمان 
و تماشــاگران میزبان پیش بینی شده است و پارکینگ این 
مجموعه ظرفیت پارک پنج هزار خودرو را داراست که سعی 
خواهد شد این ظرفیت توســعه پیدا کند. تمام تلاش این 
اســت تا در بحث ورود و خروج از ورزشــگاه دسترسی های 
خوبی وجود داشته باشــد تا تماشاگران راحت تر باشند. در 
مسائل ایمنی هم نکات لازم را مدنظر داریم و همچنین قرار 
اســت نور ورزشــگاه به 2 هزار لوکس برسد. او در خصوص 
داربی ۱04 و شرایط ورزشگاه امام خمینی اراک که میزبان 
این بازی است و در پاسخ به این سوال که آیا امکان برگزاری 
داربی در ورزشگاه تختی وجود ندارد، گفت:  زمانی که برای 
این بازی تصمیم گرفته شد، این وضعیت در تختی به وجود 
نیامده بود. الان بازی بعدی پرســپولیس در لیگ نخبگان 
آســیا در ورزشگاه شهرقدس برگزار می شــود اما در آینده 
شــرایطی ایجاد خواهد شد که ورزشــگاه هایی که ظرفیت 
بیشــتری دارند، بهتر مورد اســتفاده قرار گیرند. اگر دست 
سازمان لیگ فوتبال بازتر باشد، می تواند برنامه ریزی بهتری 
کند تا تماشاگران بیشتری در بازی ها حضور داشته باشند. 
وزیر ورزش و جوانان در پاســخ به ســوالی درباره وضعیت 
استادیوم آزادی گفت: در ورزشــگاه آزادی شبانه روز کارها 
در حال انجام است. این هفته بنده یک بازدید دیگری از این 
ورزشگاه خواهم داشت. در بخش غربی استانداردهای مورد 
نظر AFC تا پایان پاییز انجام خواهد شــد. برخی دوستان 
در صدا و سیما می گویند که بازسازی بخش دیگر ورزشگاه 
آزادی بــا برگزاری بازیهــا متوقف خواهد شــد اما اینطور 
نیســت. این قابلیت وجود خواهد داشــت که وقتی بازی ها 
برگزار می شود، بازسازی سازه ای بدون اینکه در استانداردها 
خدشه ای وارد شــود، انجام گیرد. اصل کار ما، بخش غربی 
ورزشــگاه است که تا پایان پاییز انجام خواهد شد. دنیامالی 
همچنین با اشــاره به پروژه ساخت مجموعه ورزشی بزرگ 
تهران اظهار کرد: برای ورزشگاه جدید ۱۱0 هزار نفری هم 
پیگیر هستیم و این یک مجموعه و کار خیلی بزرگی است و 
به زودی مصوبه آن را از دولت خواهیم گرفت تا در مجموعه 
شــهر آفتاب و اراضی محدوده مرقد حضــرت امام )ره( آن 
را به اجرا برســانیم. وی در پایان در پاسخ به این سوال که 
شایعه شده بود این مجموعه متوقف شده است، اظهار کرد: 
این شایعه درست نیست و این مصوبه دولت شهید رئیسی 
است و موظف هســتیم که این موضوع را در جلسه هیات 
دولت بیاوریم. در حال تهیه گزارشی از این مجموعه هستم 
تــا مصوبه آن را در دولت وفاق ملی اخذ کنیم و پس از اخذ 
مصوبه به زودی احداث فاز یک این مجموعه را آغاز خواهیم 
کرد. این مجموعه ورزشــی را در 3 فــاز تعریف کردیم که 

اولویت ما ورزشگاه است.

فاجعه در لیگ بسکتبال
قرعه کشی لیگ بسکتبال در حالی برگزار می شود که چند 

نکته منفی، این لیگ را زیر سوال می برد.
به گزارش ایسنا، مراسم قرعه کشی فصل جدید لیگ برتر 
بســکتبال مردان ایران در حالی امروزبرگزار می شــود که 
شاید بتوان لقب غیر حرفه ای ترین لیگ در میان رشته های 
ورزش ایران را به بسکتبال داد؛ لیگی که هر ساله با تغییرات 
و از دســت دادن اعتبار خود رو به انزوا می رود و ضربه های 
آن به پیکره تیم ملی هم در نتایج سال های اخیر تیم ملی 
قابل لمس است، چرا که یک تیم ملی قدرتمند از دل یک 
لیگ پویا و منسجم به وجود می آید و خبری از این دو مهم 
در لیگ بسکتبال نیست. فصل گذشته لیگ بسکتبال ایران 
با حضور ۱2 تیم )شــهرداری گرگان، ذوب آهن اصفهان، 
نفت آبادان، مهرام تهران، مس کرمان، لیموندیس فارس، 
رعد پدافند،  فولاد هرمزگان، مس رفسنجان، کاله مازندران، 
آورتا ســاری و طبیعت تهران( پیگیری شــد و با قهرمانی 
طبیعت به پایان رسید،  اما برای فصل جدید بسیاری از این 
تیم ها دیگر در لیگ حضور نخواهند داشــت. طبق آخرین 
اخبار موجود برای فصل جدید لیگ بســکتبال تنها ۸ تیم 
اعلام حضــور کرده اند و بیش از 6 تیــم فصل قبل، دیگر 
تیمی در لیگ برتر ندارند که اتفاق نادری در ورزش ایران 
به شمار می رود. ضمن اینکه منحل شدن تیم های بزرگی 
چون ذوب آهن اصفهان و مهــرام تهران هم از نکات قابل 
تامل فصل پیش روی لیگ بسکتبال است. با وجود اینکه 
تاریخ شــروع لیگ برتر هفته دوم مهر اعلام شد و مراسم 
قرعه کشی برگزار می شود، ســازمان لیگ بسکتبال هنوز 
اسامی رســمی از تیم های شرکت کننده در این مسابقات 
اعــلام نکرده اســت که جــای تامــل دارد. طبق آخرین 
خبرها طبیعت تهران، شهرداری گرگان، نفت آبادان، کاله 
مازندران، پتروشیمی ماهشهر، مهگل البرز، آینده سازان و 
گلنور اصفهان( در فصل جدید حضور خواهند داشــت که 
البته کاهش تعداد چشم گیر تیم ها نسبت به فصل قبل بار 
دیگر وضعیت بد لیگ بسکتبال را نشان می دهد. اصلی ترین 
اهداف فدراسیون بسکتبال از تشکیل سازمان لیگ، بهبود 
شــرایط و آیین نامه  لیگ برتر در راستای حرفه ای تر کردن 
این مسابقات بود که به نظر می رسد با وجود این اتفاقات، 
در رســیدن به اهداف خود ناکام بــوده و باید برای بهبود 

شرایط دست به اقدامات کارشناسانه تری بزند. 

گزارش

بسکتبال
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بحران آب های آلوده در ورزشگاه ثامن الائمه پرسپولیسی ها؛ 7 ماه بدون باخت در لیگ برتر
علت به وجود آمدن شــرایط 
ورزشــگاه  چمن  برای  ویژه 
چاه  پلمب شدن  ثامن الائمه، 
آب مرتبط بــا آبیاری زمین 

چمن است.
به گزارش فوتبال 360، مسئولان 
طــی  ورزش وجوانــان  وزارت 
رایزنی های  با  گذشــته  روزهای 
خود موفق شدند موانع موجود در 

مسیر برگزاری مسابقات باشگاهی و ملی در مشهد را مرتفع سازند و اولین مسابقه ای که رسماً 
قرار است بعد از توافقات انجام شده در مشهد به انجام برسد، دوئل تیم های ملی ایران و قطر 
است که روز بیست وچهارم مهرماه برگزار خواهد شد. در این  راستا، امیر قلعه نویی بازدیدی 
از وضعیت زمین چمن داشت و با ابراز رضایت نسبی از وضعیت زمین چمن، موافقت خود با 

انجام مسابقه تیم های ملی ایران و قطر در مشهد را برگزار کرد.
مدیران ورزشی و سیاسی مشهد در حالی برای برگزاری مسابقات ملی و باشگاهی در مشهد 
چراغ ســبز نشان داده اند که اتفاق مهم، عدم ممنوعیت حضور زنان در ورزشگاه است؛ البته 
که مسئولیت برگزاری مسابقات برعهده فدراسیون فوتبال گذاشته شده و در واقع مسئولان 
ذی صلاح از ســوی این فدراسیون باید شرایط را برای برگزاری بدون حاشیه مسابقات برگزار 
کنند. در این میان، ورزشگاه امام رضا )ع( فقط برای مسابقات ملی انتخاب شده و مسابقات 

باشگاهی قرار است در ورزشگاه ثامن الائمه به انجام برسد.
منتفی شدن برگزاری دوئل پرسپولیس - پاختاکور در مشهد!

تیم های پرســپولیس ایران و پاختاکور ازبکستان هفته آینده در جریان مسابقات هفته دوم 
لیگ نخبگان آســیا باید رودرروی هم قرار گیرند و اعلام شــد که قرار است این مسابقه در 
مشهد و ورزشگاه ثامن الائمه به انجام برسد؛ به ویژه آنکه احمد دنیامالی، وزیر ورزش وجوانان در 
دیدار اخیر خود با مسئولان فدراسیون فوتبال به صراحت انتقاد خود درباره وضعیت ورزشگاه 
شهدای شــهر قدس را اعلام کرده بود. با این وجود پروتکل های )AFC( اجازه تغییر محل 
برگزاری مسابقه را نمی دهد و قرار است طبق اعلام قبلی، نبرد پرسپولیس و پاختاکور در تهران 
و ورزشــگاه شهدای شهر قدس برگزار شود. البته ورزشگاه ثامن الائمه از شرایط مطلوبی هم 

برای انجام مسابقه حساس پیش رو برخوردار نبود.
پای پلمب چاه آب و آبیاری تانکری در میان است!

مسئولان ورزشگاه ثامن الائمه در شرایطی سیاست سکوت را در پیش گرفته اند که پیگیری های 
بیشتر نشان می دهد پیرو تنش های آبی موجود در سراسر کشور در فصل تابستان، چاه آبی 
که از آن زمین چمن ورزشــگاه ثامن الائمه آبیاری می شد، پلمب شده و برای حفظ وضعیت 
سرسبزی زمین چمن، مسئولان ورزشگاه به سراغ آبیاری زمین از طریق تانکر آب رفته اند که 
گفته می شــود از این راه، باکتری و قارچ وارد زمین چمن شده و همین مسئله باعث شده تا 
آســیب جدی ای به زیرساخت های ورزشگاه ثامن الائمه وارد شود و این ورزشگاه فعلًا شرایط 

برگزاری مسابقات مهم و بین المللی را نداشته باشد.
بحرانی که مدیریت می شود؟

تیم های پرســپولیس و پاختاکور قرار اســت در تهران مســابقه خود را برگزار کنند و دیدار 
خانگی بعدی نمایندگان ایران در لیگ نخبگان آسیا، نبرد استقلال و النصر است که روز اول 
آبان ماه برگزار خواهد شــد و هنوز محل برگزاری آن نامشخص است. در حالی گفته می شود 
اســتقلالی ها به دنبال میزبانی از النصر در مشهد هستند که وضعیت زمین چمن ورزشگاه 
ثامن الائمه شرایط مناسبی ندارد و باید دید در فاصله یک ماه تا برگزاری این مسابقه، آیا مشکل 
زمین چمن و البته مســائل مرتبط با گیت ورودی ورزشگاه برطرف خواهد شد یا همچنان 

ورزشگاه ثامن الائمه از چرخه میزبانی از مسابقات مهم ملی و باشگاهی دور خواهد بود.

از آخرین شکست پرسپولیس 
در لیگ برتــر، بیش از 7 ماه 
می گذرد و سرخ پوشان در 18 
بازی اخیر خــود بدون باخت 

بوده اند.
 ،360 فوتبــال  گــزارش  بــه 
سرخ پوشــان پایتخــت در قامت 
مدافع عنوان قهرمانی کار خود در 
لیگ بیست وچهارم را با پذیرش 2 

تساوی پیاپی مقابل ذوب آهن اصفهان و تراکتور تبریز آغاز کردند و همین مسئله باعث شد 
تا شرایط ویژه ای برای خوان کارلوس گاریدو به وجود آید. با این وجود، سرمربی اسپانیایی 
سرخ پوشــان پایتخت خیلی زود توانست ورق را به ســود خود برگرداند و کسب پیروزی 
برابر فولاد، ارائه نمایش قابل قبول در جده مقابل الاهلی و ســپس شکست دادن آلومینیوم 
در تهران، دســتاورد گاریدو در 3 بازی اخیر پرسپولیس در لیگ برتر و لیگ نخبگان آسیا 
است که باعث افزایش چشمگیر محبوبیت ســرمربی اسپانیایی نزد هواداران پرسپولیس 

شده است.
گاریدو پرسپولیس قهرمان لیگ برتر را تحویل گرفته و انتظارات از این سرمربی اسپانیایی 
بالاســت. آنچه کارنامه سرخ پوشــان در فصل جدید را خاص و ویژه جلوه می دهد، روند 
شکست ناپذیری پرسپولیسی است؛ به طوری که شــاگردان خوان کارلوس گاریدو در کنار 
سپاهان و ذوب آهن، تنها تیم هایی هستند که در فصل جدید شکست نخورده اند و باخت 
احتمالی سپاهان و یا ذوب آهن در مسابقه امشب در داربی اصفهان می تواند بیش از پیش 

موقعیت سرخ پوشان را ویژه کند.
آخرین باخت سرخ ها برابر گربه سیاه

هواداران پرسپولیس آخرین باخت خود در لیگ برتر را به سختی به یاد می آورند؛ چرا که 
این شکست در هفته آغازین نیم فصل دوم لیگ بیست وسوم بود که سرخ پوشان پایتخت با 
هدایت اوسمار ویرا برابر آلومینیوم اراک شکست خوردند و بعد از آن، ۱2 برد و 2 تساوی 
را همراه با ویرا در لیگ بیست وســوم تجربه کردند و توانســتند با ثبت این رکورد به مقام 
قهرمانی برسند و سپس در فصل جدید لیگ برتر هم که فعلًا 2 برد و 2 تساوی در کارنامه 

پرسپولیسِ گاریدو به چشم می خورد.
فولاد، حریف موردعلاقه سرخ ها

شاگردان خوان کارلوس گاریدو در شرایطی در فصل جدید مقابل 4 تیم به میدان رفته اند 
که برابر ذوب آهن و تراکتور متوقف شده و فولاد و آلومینیوم را شکست داده اند. جالب آنکه 
قرمزپوشان اهوازی در طول ۱۸ بازی اخیر لیگ برتری پرسپولیس، تنها تیمی هستند که 
2 بار برابر سرخ پوشان قرار گرفته اند و هر 2 بار را شکست خورده اند؛ شکست اول با هدایت 
احمد آل نعمه مقابل پرسپولیسِ ویرا و شکست دوم با سرمربیگری یحیی گل محمدی برابر 

پرسپولیسِ گاریدو!
حمله چراغ خاموش به رکورد استقلالِ فرهاد!

پرسپولیســی ها در شرایطی در طول 7 ماه اخیر بازنده نبوده اند و کار خود در لیگ برتر را 
بدون باخت پشت سر گذاشتند که بیشترین بازی متوالی بدون باخت یک تیم در لیگ برتر 
برای استقلالِ لیگ بیست ویکم است که آبی پوشان توانستند با هدایت فرهاد مجیدی، 30 
بازی بدون باخت را تجربه کنند. بعد از آن هم استقلالِ جواد نکونام است که 29 بازی پیاپی 
را بدون باخت پشت سر گذاشــت اما نتوانست به رکورد مجیدی برسد. حالا سرخ پوشان 
بعد از تجربه ۱۸ بازی بدون شکست، در رویای حمله به رکورد استقلالِ مجیدی هستند 
و امیدوارند که بتوانند دوره شکست ناپذیری خود را تا هنگام شکستن این رکورد تاریخی، 

ادامه بدهند!


